

AKTEN DEIALDIA:

Euskal Herria hiribidearekin lotzeko proiektua

CONVOCATORIA ACTAS:

Proyecto conexión con la Avenida Euskal Herria

"1. **GURUTZEAREN ALABEN KONGREGAZIOAREKIN** adostuta erabakitzea **EUSKAL HERRIA HIRIBIDEAREKIN LOTZEKO** proiektuak ukitutako ondasun eta eskubideak desjabetzeko espedientea. Proiektua Hego Ingurabideko 1. Fasearen proiektuan eta Hego Ingurabidea Euskal Herria hiribidearekin lotzeko Txenperenean Ekipamendu SGE Partzelara sartzeko bidea zabaltzeko eta birbilgunea egiteko proiektuan sartuta dago.

Eraginpean dagoen finka Ebazpen honen I. ERANSKINEAN deskribatzen da.

3. Ordainketa eta okupazio-aktak egitea. Eguna tokia:

EGUNA: 2019ko urtarrilaren 14a
ORDUA: 11:00
LEKUA: Udaletxea

4. Erabaki honek amaiera ematen dio administrazio-bideari. Honen aurka, aukeran, berraztertze errekurtsioa jarri ahalako da, administrazioarekiko auzi-errekurtsioaren aurretik, hilabetean ebazpena jakinarazi eta biharamunetik; edo, bestela, zuzenean aurkaratu, Donostiako Administrazioarekiko Auzien Epaitegian, bi hilabetean ebazpena jakinarazi eta biharamunetik. Gainera, egokitzat jotzen den beste edozein errekurtsio aurkeztu ahalako da."

2018ko abuztuaren 30eko 167 zenbakiko Gipuzkoako Aldizkari Ofizialean argitaratuta agertzen da iragarki zabala.

"1º Resolver por mutuo acuerdo con la **CONGREGACIÓN de las HIJAS DE LA CRUZ** el expediente de expropiación de bienes y derechos afectados por el Proyecto de **CONEXIÓN CON LA AVENIDA EUSKAL HERRIA** que forma parte del Proyecto 1º Fase de la Ronda Sur y Proyecto de Glorieta y Ampliación de vial de Acceso a Parcela SGE de Equipamiento en Txenperenea para conectar la Ronda Sur con la Avda. Euskal Herria.

La finca afectada se describe en ANEXO I a la presente Resolución.

3º Levantar las actas de pago y ocupación que tendrá lugar:

DÍA: 14 enero 2019
HORA: 11:00
LUGAR: Casa consistorial.

4º El presente acuerdo pone fin a la vía administrativa. Contra el mismo podrá interponerse potestativamente recurso de reposición, previo al contencioso-administrativo, en el plazo de un mes contado desde el día siguiente a la fecha de su notificación, o bien impugnarse directamente ante el Juzgado de lo contencioso-administrativo de Donostia-San Sebastián, en el plazo de dos meses, contados desde el día siguiente a la fecha de su notificación, todo ello con independencia de cualquier otro que se estime oportuno."

El anuncio extenso aparece publicado en el Boletín Oficial de Gipuzkoa nº 167 de fecha 30 de agosto de 2018.